

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2 a. We have our Congregational Meeting today at 11:10am, followed by an Elder/Deacon Board Meeting at 1:45pm, and then an Elder Board Meeting. b. Items on the agenda for the Congregational Meeting include: an annual report, confirmation of the 2009 Elder/Deacon nominees, and the election of an auditor for 2009. c. There are 2 elder nominees: Oliver Liu and Mei Chen; and 7 deacon nominees: Dennis Huang, Lynn Huang, Kerang Sun, Andrea Chen, Kevin Chou, Leo Chan, and Correll Leu. d. The office terms have expired for the following elders: Matthew Tien, and Derming Chen; and for the following deacons: Pouser Ann, Mike Hsu, Samuel Yang, Lynn Huang, and Dennis Huang. e. CM co-workers this year include: Hsiao-May Liu, Daisy Sun, Annie Yang, Peter Yen, Lilian Woo, and Yen Chu Chen. Elder David Shieh is in charge of this meeting.
3. Our Sunday School schedule for the Fall quarter is as follows: Adult-Survey of the Pentateuch (Isaac Liao); High School- Matthew 1-14 (Brian Su); and Junior High- Pastor Gabe (Luke 1-12).
4. Our English and Children's ministry will once again be partnering to participate in Operation Christmas Child. This program seeks to share the love of Christ with children worldwide by providing them with shoeboxes filled with special Christmas gifts. Over the next several weeks, we will be collecting donations for this event. You can participate by either bringing in a filled shoebox, bringing in small toys, art supplies, or something along those lines (remember, it needs to fit inside of a shoebox!) or by donating money to buy supplies.
5. Please vote YES on proposition 8 during the election on 11/4. A YES vote is a vote to stand fast on the Biblical principle of protecting marriage as being between one man and one woman. In addition to voting, please also pray for this issue.
6. EFC Irvine will be holding their 2<sup>nd</sup> annual leadership conference on October 18<sup>th</sup> from 9am to 3pm. The focus this year is on Emotional Intelligence, learning how to work with different and difficult people. The theme is "When Smart is Dumb." The event is geared towards both youth and working professionals. If you are interested, you can find more information and register at [awakentheleader.org](http://awakentheleader.org)



# 柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church  
Of  
Orange County

10月12日 2008年

2641 期

● 主日崇拜程序 / Worship ●

English 10:00 am	台華語聯合 9:45am
Worship & Praise	宣召
Prayer	敬拜讚美
Scripture Reading	代禱及主禱文
Genesis 1:28 ; 3:17-18	讀經：徒 2:1-14; 2:41; 8:1 11:19-26; 13:1-3
Sermon	證道：林信良長老
Elder Lai	來、去、傳、揚 -
Be Peaceful with the Nature	學習初代教會宣教
Offering	詩歌回應：# 261
Announcements	向萬邦傳福音
Doxology & Benediction	奉獻禱告 歡迎/報告 頌榮/祝禱

---

**奪標年 - 直奔標竿、迎接挑戰 / *The Year Of Winning***  
**Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge**

---

榮譽牧師(Pastor Emeritus)：周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff)：Pr. Gabe Barber

地址(Add.)：10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 [www.efcoc.org](http://www.efcoc.org)

電話(Tel.)：714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部 Taiwanese	華語部 Mandarin	英語部 English	兒童部 Children
9:30 AM	主日學 Sunday School	禮拜 Worship	禮拜 Worship	禮拜 Worship
11:00 AM	禮拜 Worship	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School

上週人數及奉獻

Last Week Attendance & Offering

主日學	Sunday School	
62		10
禮拜	Worship	
133	69	7
全部禮拜人數	Worship Total 209	
經常費	General Fund	
\$8,391.00	\$2,290.00	
其他奉獻	Other Offering	
宣道 / Mission \$140.00	感恩/Thanksgiving	\$650.00
建堂 / Building	愛心/ Love	\$250.00
上週奉獻共計	Last Week Offering Total \$11,721.00	
該月累計	Accumulation for the Month \$11,721.00	
該月預算	Budget for the Month \$43,846.15	

今日招待及司會

Today's Ushers & Presiders

今日領詩	
翁復 何逸霞	Charlene Shannon
劉富誠	David Shieh

下週招待及司會

Next Week's Ushers & Presiders

值星	
程日祥 程陳早	Norman Wesley Jeremy
黃順天	Mike Hsu

下週証道

Next Week's Preachers

劉富誠長老	Pr. Barber
-------	------------

【歡迎】a. 歡迎台福傳播中心主任/主編林信良長老與同工來本會證道。b. 歡迎第一次來參加聚會的兄弟姐妹。

【傳播主日】今天是傳播主日，為傳播中心奉獻支票抬頭EFCCC。

【和會】a. 今天舉行，9:30am積極會員簽到，9:45am 台華聯合崇拜，11:10am 和會，1:45pm長執會、小會。b. 開會內容：聽取年度報告、選舉明年度長執及會計審計員。c. 長老候選人：劉富誠，陳美如，執事候選人：黃國書，黃玲清，孫克讓，陳妍孜，周彥文，陳沛敏，呂茂財。d. 任期屆滿長老：田英康，陳德明；任期屆滿執事：安寶傑，許格精，楊錫禮，黃玲清，黃國書。e. 票務同工：張秋菊、楊本藍、劉小梅、陳瓊琪、晏奎文、陳燕珠。和會由小會書記謝榮銘長老負責籌辦。

【主日學】今天暫停一次。

【兒童部】與英語部一起發起好撒瑪利亞人「鞋盒」活動，邀請大家一起參與。捐贈物品（如：日常用品，玩具，或20元...）請交與兒童部同工雅芬，慧伶，馥鈺。

【宣教裝備】普世豐盛生命中心與正道神學院培育中心合作開設「信徒傳教師—宣教主修」課程，使有宣教負擔之信徒，有接受基本宣教裝備的機會。有意者，請於10/20晚間7時到Irvine普世豐盛生命中心上課。詳情請洽顏明誠長老。

【感恩餐會】今天下午5:30-8:30，於Hilton Hotel, 225 W. Valley Blvd. San Gabriel有正道神學院的感恩餐會，歡迎兄弟姐妹參加。欲知詳情請洽黃順天長老。

【婚姻制度】請在11/4投票時，用“yes”支持加州第8號提案，我們堅持站在聖經信仰，維護一男一女的婚姻，並為此代禱。

【圖書室】以下好書請購買：改變生命的基督徒教育、我為何要信、邁向成熟、有效率的服事、教會建造的藝術、新造的人、更上一層樓、精彩的基督化家庭、牧養事奉的藝術。

【肢體消息】a. Amy和Danny的女兒Abigail尚需4週的抗生素注射。b. 游傳續弟兄腎臟的疾病，求主醫治。c. 盧可峰、彭怡珍夫婦於10/9喜獲一子，Jonathan，母子均安。d. 感謝主，余存仁牧師的女兒Melissa已於10/6出院。